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*********************************************************** 
 Voorzitter,  college,  aanwezige raadsleden, 
 
Wij hebben als Skeelervereniging ook bericht gekregen dat dit buitensport 
accommodatiebeleid op de agenda staat.   
Nu eerst meningvormend, en dan tzt besluitvormend. 
 
 Als je er vluchtig doorheen bladert zou je concluderen dat het alleen over  
 de voetbal-  en korfbalvelden, de bijbehorende accommodaties en de 
 tennisverenigingen in onze gemeente gaat. 
 Dat daar onduidelijkheid over is, met verschillende, en onlogische afspraken 
 en de wenselijkheid hier nieuw beleid voor te ontwikkelen is helder. 
  
Maar…… Op de voorpagina zien we een plaatje……..…   Het gaat blijkbaar óók 
over de skeelerbaan 
En….op bladzijde 4 staat onder het kopje  overige buitensporten  (2.3) ook aan 
gegeven welke sportverenigingen dit betreft: 
Oa  IJsbanen, de fierljep-accommodatie in Buitenpost, de Survivalbaan in 
Kootstertille  
en……óók de skeelerbaan in Surhuisterveen. 
 We kunnen een heel stuk overslaan…en dan komen we op blz. 11 bij dat 
 waar het om gaat…de aanzet van het college : twee mogelijkheden van 
 uitgangspunten. Het gaat om overdracht van accommodaties, 
 huursystematiek en wel of niet een subsidieregeling enz.  
 
Op bladz 12 volgen dan de stellingen waar volgende week in de raad het debat zal 
gaan.   Punt  5-1,  5-2,  5-3 en 5.4  gaan allemaal over voetbal en korfbal.   
 
 Maar wij willen als skeelervereniging aandacht vragen voor punt 5.5  
 Want daar gaat het over Tennis…én overige sportverenigingen en dus ook 
 over onze  skeelerbaan. 
 
 Wat is dan de bedoeling:     zie blz 14: 
 
De gemeente investeert NIET in het onderhoud en beheer van accommodaties 
voor tennis en overige buitensportverenigingen….  in ónze skeelerbaan dus. 
  
En hier zit dus voor ons het knelpunt. 
We zijn een kleine vereniging, en zijn absoluut niet te vergelijken met voetbal 
korfbal of tennis.  
 



Elk jaar worden begin april open trainingen of proeftrainingen georganiseerd 
(komende maandag en woensdag 7 en 9 april en de week erna ook nog)  Dan 
komen er allemaal nieuwe aanmeldingen van met name kinderen.  
Na enkele jaren training haakt dan weer een deel af,  anderen gaan door en sluiten 
dan aan bij de senioren.    
 De kinderen komen uit heel de gemeente, en ook enkelen van over de grens, 
 Opende en Marum.   
 
Skeeleren is een sport voor jong en oud. 
  Sporten is gezond,  
  Buitensport al helemaal …  alles beter dan op de telefoon/computer. 
 Het gaat zonder accu, alles op eigen kracht.   
 Conditie opbouwen….gezond worden en blijven. 
In de zomermaanden zien we dat velen skeeleren op fietspaden en asfalt 
weggetjes…..levensgevaarlijk.  Op deze baan kunnen ze elke dag 
terecht…….veilig rondjes maken…. en helemaal mooi dat ze dan ook nog lid 
worden en training krijgen. Dat is heel nuttig ….. met de juiste techniek en  
bewegingen zijn er ook weinig blessures, en een mooie opstap voor het schaatsen.     
 
Het is een asfaltbaan, aangelegd met steun van Europa. 
   (dat geeft onderhoudsverplichtingen voor de gemeente).   
In de wintermaanden ligt de baan onder water. 
 Elk voorjaar zitten er  ‘bobbels’ in het asfalt ….door grondwater ?   
 Of …. door gassen die uit de veengrond komen ?  Surhuisterveen 
 Het asfalt is behoorlijk aangetast en er zit ook een ‘aanzet’ in.  
Er is een noordelijke jeugd-competitie… De Westereen,   Wolvega,   Sneek,  
Heerenveen  Haulerwijk.  
Maar deze baan is nu helaas afgekeurd voor wedstrijden…jammer voor de jeugd. 
Het zou mooi zijn als Achtkarspelen ook weer in dat rijtje komt. 
 Kortom….. om veilig te kunnen sporten, is er na 15 (?) jaar eigenlijk een 
nieuwe asfalt laag nodig.  Ik denk dat de IJsbaanvereniging dan het ook graag net 
zo ziet als in Burgum….daar kan er in de wintermaanden met sproeien heel snel 
 een ijsvloer gecreëerd worden ( …áls het vriest.) 
 
Maar….wanneer de gemeente de handen er vanaf trekt en onze vereniging zou 
daar voor opdraaien…..?    De contributie is net voldoende voor een vergoeding 
voor de trainers en om de vereniging draaiende te houden.  
Zoals het hier in dit stuk is opgenomen ontstaat er een groot probleem. 
Wij zullen de vereniging niet overeind kunnen houden. Dit vraagt om maatwerk.   
 
Laatste punt, en dan rond ik af:  5.8 -  Streven naar accommodatie in ieder dorp…. 
 Duidelijk is dat er géén skeelerbaan in elk dorp mogelijk is, maar we willen 
 wel oproepen dat deze éne baan in onze gemeente in stand wordt gehouden.  
 En daar is de gemeente, daar is de raad, bij nodig ! 
  

Dank voor de aandacht.       Vragen  


